
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 27. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného dne 
24.6. 2021 

 

 

Přítomni: Vojtěch Rosina, Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, Anton Murárik, 

                František Kraml 

 

Omluveni: Jiří Hrouda, Josef Ředina  

 

Přítomní občané: nikdo 

                                                                       

Přítomno: 7 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 

ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Seznámení s rozpočtovým opatřením 5 /2021 

5. Schválení závěrečného účtu obce Škvořetice za rok 2020 

6. Schválení účetní závěrky Obce Škvořetice za rok 2020 

7. Projednání žádosti poskytnutí finančního daru pro Svaz tělesně postižených 

8. Žádost paní Najmonové o připojení na kanalizační a vodovodní řád obce 

9. Diskuse 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem a rozšířením programu 

o bod 8) Žádost paní Najmonové o připojení na kanalizační a vodovodní řád obce. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Vojtěcha Rosinu a Kateřinu Schaffarzovou. 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad. 

 

ad 4/  

Seznámení s rozpočtovým opatřením 5 / 2021: 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtového opatření 5 /2021. 



 

 

ad 5/  

Schválení závěrečného účtu obce Škvořetice za rok 2020 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s předloženým závěrečným účtem obce Škvořetice za rok 2020. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 114/2021 bylo schváleno. 

 

 

ad 6/  

Schválení účetní závěrky Obce Škvořetice za rok 2020 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s předloženou účetní závěrkou Obce Škvořetice za rok 2020. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 115/2021 bylo schváleno. 

 

 

ad 7/  

Projednání žádosti poskytnutí finančního daru pro Svaz tělesně postižených 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s finančním darem pro Svaz tělesně postižených ve výši 2000,- Kč. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 116/2021 bylo schváleno. 

 

ZO navrhuje dát do Obecního Bubeníčku příspěvek s přehledem všech pravidelných charitativních příspěvků. 

 

 

ad 8/  

Žádost paní Najmonové o připojení na kanalizační a vodovodní řád obce 

Starosta seznámil ZO s písemnou žádostí paní Najmonové na připojení pozemku parcelní číslo 60/3 na 

vodovodní a kanalizační řád obce. 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s připojením pod podmínkou, že samotné připojení v obecní komunikaci musí 

provést firma KDS, která jako zhotovitel garantuje 5-tiletou záruku na dílo kanalizace a vodovod Škvořetice. 

Všechny náklady bude hradit žadatel. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 117/2021 bylo schváleno. 

 

 

ad 9/ 

Diskuze: 

 

• Starosta vyvěsí ceník pronájmů obecních prostor a vybavení (KD balkón, OD Pacelice, hřiště, pivní 

sety, pípy, stan atd.) na obecní webové stránky. ZO navrhuje doplnit stránky o přehledný modul 

„kalendář obsazenosti“ a o universální formulář, pomocí kterého budou umožněny občanům 

rezervace. Tento modul se využije i pro čtvrtletní hlášení vodného.  

 

• Starosta seznámil ZO s ústní žádostí paní Renčové o odkup parcely bývalé obecní cesty, která už roky 

ve skutečnosti neexistuje. Jelikož takových případů bude po digitalizaci hranic pozemků jistě více, ZO 

vyjádřilo vůli řešit tyto případy ke všeobecné spokojenosti všech, takže bude ve většině případů 

souhlasit s odkupem, ale každý případ se bude řešit individuálně.  

 



• Pokračovala diskuse o budoucí podobě návsi. 3D studie vizualizace návsi a okolí by už mohla být 

k dispozici v dohledné době, pak s ní budou samozřejmě seznámeni občané, aby mohli uplatnit 

případné námitky před zadáním projektové dokumentace.  

 

      

                                      

 

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


